
     Protokół Nr LXI/2018 

z  sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 
24.10.2018r.   o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S. Pietras przedstawił projekt porządku obrad LXI sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Przy ustalaniu porządku sesji zostały złożone wnioski o wprowadzenie do porządku 
sesji na podstawie § 29 ust 1 Statutu (projekt Zarządu): 
 
w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

IX   Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2018. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w projektu 
uchwały   do porządku obrad:  
„za”      –           10 głosów 
przeciw  -             0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
W/w projekt zostaje wprowadzony w punkcie 3.1.1. 

projekt Komisji; 

w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego przy ulicy Kępnej 
6 Krakowie. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w projektu 
uchwały   do porządku obrad:  
„za”      –           11 głosów 
przeciw  -            0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
W/w projekt zostaje wprowadzony w punkcie 3.2.1. 

   
Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji.  

Ad.3. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2018. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli  Radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras, Jerzy Bętkowski, 
Bogusław Gołas, Krzysztof Mitras.  
Radny Marek Kocajda złożył poprawkę do w/w projektu uchwały (załącznik do n/n 
protokołu). 
Odbyło się głosowanie za przyjęciem poprawki: 



„za”      –               4 głosy 
przeciw  -              8 głosów 
wstrzymało się –   1 głos 
Poprawka nie została przyjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Na podstawie par. 33 ust. 3 Statutu Dzielnicy, został złożony wniosek o głosowanie 
imienne w/w projektu uchwały. 
  
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –               8 głosów 
przeciw  -              3 głosy 
wstrzymało się –   2 głosy 
Uchwała Nr LXI/403/2018 została podjęta. 
Wyniki głosowania imiennego stanowią załącznik do n/n protokołu. 
 
Radny Marek Kocajda – złożył oświadczenie „votum separatum” , z powodu braku 
środków na naprawę ulicy Zbrojarzy. 
 
Radny Bogusław Gołas – złożył oświadczenie „votum separatum” – 
niewykorzystanie środków na realizację budowy chodnika w ul. Łukasińskiego, 
spowodowane jest destrukcją Przewodniczącego Zarządu. 
 
Ad.3.2. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak przestawiła 
projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego  przy  ulicy Kępnej 6  w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             11 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXI/404/2018 została podjęta. 
 
Ad.4. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przedstawił projekty pism do wystosowania przez 
Radę Dzielnicy IX w sprawie:  

1/  nadania biegu procedurze reklamacji, dotyczącej usterki składu książki pt. „Od 
Młynnego do Madery”   –  do  CSW „Solvay” 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        12 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 



2/ podziękowanie za pomoc w realizacji dwóch zadań zgłoszonych przez Radę w 
roku 2018: nadanie nazwy: „Aleja Zuchów Borkowskich”  alejce w Parku Solvay 
oraz wykonanie stosownego oznakowania oraz posadzenie dwóch „Dębów 
Pamięci” wraz z montażem tablic pamiątkowych  – do ZZM 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        10 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
3/ prośba o objęcie Patronatem Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 
obchodów Święta Talentów w Dzielnicy IX –  do  Przewodniczącego RMK 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        13 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
4/ przejścia łączącego ul. Kołodziejską z ul. Fredry – do ZIKiT 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        13 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – podał termin następnej sesji – 15.11.2018r. godz. 
18:30. 
 
Podano terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy: 
Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska – w dniu 30.10.2018r. 
godz. 17:00. 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji -  w dniu 30.10.2018r. 
godz. 18:00. 
Posiedzenie Komisji Terenów Zielonych , Sportu i Rekreacji - w dniu 30.10.2018r. 
godz. 15:30. 
Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Tradycji – w dniu 15.11.2018r. godz. 17:00r. 
 
Ad.5.  
Sesję zamknął ok. godz. 19:10 Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                   Jan Stanisław Pietras 


